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Abstract (en)
[origin: US4865525A] A metering pump comprises a pump chamber with a diaphragm for delivering a metering agent to a metering point. The pump
chamber is adapted to be connected with the metering agent tank through a suction conduit comprising a suction valve. Moreover, a return conduit
comprising a head valve is provided. For providing an automatic bleeding or ventilation of the metering pump and the possibility of using the pump
also for metering aggressive media, the outlet of the pump chamber is adapted to be connected with the metering point through a second head
valve. The outlet is connected with the return conduit and a bleed valve is provided in the return conduit.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Dosierpumpe (1) mit einer Pumpkammer (3) mit einer Membran (11) zum Fördern eines Dosiermediums zu einer
Dosierstelle hin. Die Pumpkammer ist über eine ein Saugventil aufweisende Saugleitung (6) mit dem Dosiermittelbehälter (7) verbindbar. Ferner ist
eine ein Druckventil aufweisende Rücklaufleitung vorgesehen. Damit die Dosierpumpe einerseits automatisch entlüftbar ist und andererseits auch
für aggressive Medien einsetzbar ist, ist die Pumpkammer (3) ausgangsseitig über ein zweites Druckventil (9) mit der Dosierstelle verbindbar. Der
Ausgang ist mit der Rücklaufleitung (25) verbunden, und in der Rücklaufleitung ist ein Entlüftungsventil (22) vorgesehen.
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